
Zápis č. 1 
z porady katedry organické chemie konané dne 21. 1. 2013 

Přítomni: Roithová, Hocek, Smrček, Jindřich, Trnka, Kotora, Drahoňovský, Štícha, Veselý, Lorenc 

Omluven: Machara 

Doc. Roithová informovala přítomné: 

1. Dr. Štícha bude převeden na sekci chemie – připraví Mgr. Šperlichová, sekretářka sekce. 
 

2. Rozpočet roku 2012 – seznámila s náklady na rozpouštědla, dusík, suchý led a nájem lahví. Informovala 
o rekonstrukcích, které proběhly v rámci katedry v roce 2012 a předložila přítomným ke kontrole jejich čerpání 
přidělených financí na rok 2012. 
 

3. Do OBD se má vkládat do konce ledna 2013 (nezapomenout na uvedení financování přes programy PRVOUK a UNCE). 
 

4. Kapitálový rozpočet – dostaneme peníze na „stavby“ (Hocek, Kotora, Roithová). 
 

5. Nové upravené kontroly finančních toků – na katedře bude správce rozpočtu (paní Trličíková) – bude kontrolovat 
výdaje, aby čerpání prostředků z grantů a z účtů katedry probíhalo v souladu s nastaveným rozpočtem. 
 

6. V případě, že budeme chtít udělat investici překračující 1 milion Kč, je nutné záměr ohlásit – návrhy do konce 
ledna 2013. Byla diskutována možnost koupit sušičku rozpouštědel. 
 

7. Tajemníkem katedry bude od 1. února 2013 Doc. Jindřich. 
 

Různé 

a) Přístup k ledu – klíč od praktika, kde je možnost odebírat led bude uložen na vrátnici a oproti podpisu půjčován. 
Všechny ostatní klíče, které jsou v laboratořích se vrátí sekretářce katedry. 
 

b) Ing. Lorenc připraví rozvrh a seznam studentů – doktorandů, kteří budou dělat dozor v základním praktiku. 
Ing. Lorenc je výhradně zodpovědný za odborný dozor během všech kurzů v základním praktiku, doktorandi jsou 
přítomni hlavně jako dozor bezpečnostní. Tak jako v minulých letech je každý doktorand, který ma poloviční 
úvazek na katedře, povinen vést každý semestr jedno cvičení nebo dělat dozor v jednom praktiku (2 týdny). 
V případě celého úvazku platí dvojnásobek. Doktorandi, kteří nemají úvazek na katedře, dostanou za dozor 
v praktiku nebo semestrální cvičení finanční odměnu (stipendium 8 tisíc Kč). 
 

c) Doc. Roithová informovala o jednání se zástupci akademického senátu, kde bylo přislíbeno, že katedra vypíše 
dostatek témat pro diplomové práce. Požádala tedy přítomné, aby připravili pro studenty dostatek témat. 
 

d) Doc. Smrček požádal ty, kteří mají diplomanty, aby zkontrolovali, zda mají zadané téma + uvedení jména studenta. 
 

e) Prof. Kotora navrhl, že do SVV napíše i magisterské studenty a v případě, že bude mít student magisterského 
studia publikaci (jako první autor), může získat finanční odměnu. Rovněž přítomné informoval, jak rozepsal 
peníze na SVV. 
 

f) Speciální magisterské stipendium ve výši 5.000 Kč – bude se týkat 1 až 2 studentů z každého ročníku, kteří budou 
vybráni podle stanovených kritérií. Proběhla diskuse, zda v prvním ročníku navazujícího studia bude stipendium 
uděleno podle příjímacího řízení nebo podle prezentace prvních výsledků. Rozhodnutí bylo odloženo. Ve druhém 
ročníku navazujícího studia bude stipendium uděleno podle prezentace výsledků magistrů, která budou typicky 
probíhat v září před začátkem semestru.  

 

 

 

Zapsala: Eva Trličíková      Zkontrolovala: Doc. Jana Roithová 
 


